
Tårup landsbyråd 

Møde hos Dorte d. 13.08.14 

Punkt  Dagsorden  Referat Karin 

1  Deltagere  Annelise, Dorte, Karsten, Erik, Paul, Frank og Karin 
 

2  Byen rundt  En god snak om hvad der er sket i byen siden sidst 
 

3  Projekter  ‐ Det går rigtig godt for vores Landsbypedel. Der er 
tilfredshed i alle 3 landsbyer (Tårup, Frørup og 
Kogsbølle). 
Der bliver nu søgt om at gøre stillingen 
permanent. Ansøgningen er afleveret til Per 
Jespersen Nyborg kommune 

‐ Paul arbejder videre med gadekæret. 
‐ Birgitte og Karin arbejder med at lave et kort over 

stier i og omkring Tårup. De har spurgt forsk. om 
muligheder for at indtegne privatejede stier/veje. 

4  Økonomi  ‐ Vi har fået 5.853,‐ kr. til Julebelysning. 
‐ Vi har 10.000,‐ kr. til indkøb af løg. 
‐ Der skal søges om Landsbyforskønnelsesmidler 

inden 15.09.14. Karsten søger til flere træer, da 
der er nogen, der er gået ud i sommer. 

‐ Det ser positivt ud for de midler, vi har søgt til 
strandarealerne hos Friluftsrådet. Da man kun kan 
få 50 % af udgiften, skal vi også have søgt LAG‐
midler for at få projektet til at hænge sammen. 

‐ Frank arbejder videre med Cykelparkering ved 
landevejen. 

5  Kommende møder  ‐ FLR møde d. 9.09.14 i Frørup. Dagsorden er sendt 
ud. 

‐ Vores næste møde: Tor. 25.09.14 kl. 19.00 hos 
Frank 

 

http://www.nyborg-landsbyraad.dk/default.aspx?id=m1s2

